
Protokół z XI Sesji 
 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 os. Na Stoku 15
 z dnia 27 sierpnia 2015 r. godz. 1800 

Porządek obrad XI Sesji Rady Dzielnicy XVII :
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”
4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.389.2015.BS
4.3 korekty  rozdysponowania  środków  wydzielonych  do  dyspozycji  Dzielnicy  XVII

na rok 2015
4.4 korekty  rozdysponowania  środków  wydzielonych  do  dyspozycji  Dzielnicy  XVII

na rok 2016
4.5 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  i  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  zadań 
inwestycyjnych  planowanych  przez  Radę  Dzielnicy  XVII  Wzgórza  Krzesławickie  do 
realizacji w latach 2015 - 2018

5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  18  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając przybyłych przedstawicieli Biura Reklamy 
„Polska Press Grupa” oraz Członków Rady Dzielnicy XVII. 
Obecni wg załączonej listy.

Przedstawiciele biura reklamy przedstawili Członkom Rady propozycje dotyczącą prezentacji na 
łamach Tygodnika Nowa Huta.
Głos zabierali: p. L. Zaleński, p. G. Rojewski, p. Ja. Kawa, p. Ł. Sek, p. R. Łatka, Dyrektor „Polska 
Press Grupa” p. Marcin Zięciak, Wiceprezes „Polska Press Grupa” p. Dariusz Kołacz,p. St. Madej
Na sesje przybył p. S. Adamczyk
Członkowie  Rady  mają  przedyskutować  propozycję  współpracy  z  tygodniem  Nowa  Huta  na 
komisjach rady.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący Stanisław Madej  przedstawił  zebranym projekt  porządku obrad  XI  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie



ad.3  .   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

a  d.4.1.   zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”
Projekt Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli uchwałę w sprawie zmiany podziału środków 
finansowych na „Obsługę Dzielnic”
 
ad.4.2. zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.389.2015.BS
Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  
Członkowie  Rady  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie z  pismem ML-02.7123.389.2015.BS w 
głosowaniu: za 17-, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

ad.4.3. korekty rozdysponowania  środków wydzielonych do dyspozycji  Dzielnicy XVII  na  rok 
2015
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i  Infrastruktury Komunalnej, Komisji 
Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego, Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego
Przewodniczący w imieniu Zarządu złożył autopoprawkę,a następnie zreferował projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  zapoznał  zebranych  z  powodem korekty 
zadań w ramach budżetu obywatelskiego na rok 2015 oraz 2016
Głos zabrali: p. A. Woźniczka, p. J. Kawa, p. Ł. Sęk, p. St. Madej, p. A. Dziedzic, p. S. Adamczyk. 
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli uchwałę w sprawie  korekty rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2015

ad.4.4.  korekty rozdysponowania  środków wydzielonych do dyspozycji  Dzielnicy XVII  na  rok 
2016
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i  Infrastruktury Komunalnej, Komisji
ds. Budżetu Obywatelskiego
Przewodniczący  w  imieniu  Zarządu  wniósł  autopoprawkę  oraz  przedstawił  zebranym  projekt 
uchwały.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2016

ad.4.5. wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i  Rady Miasta Krakowa dot.  wprowadzenia do 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  i  Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 
planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji  w latach 2015 - 
2018
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i  Infrastruktury Komunalnej, Komisji
ds. Budżetu Obywatelskiego. 
Przewodniczący  w  imieniu  Zarządu  wprowadził  autopoprawkę  oraz  zapoznał  zebranych
z projektem uchwały.
Głos zabierali: p. R. Łatka, p. St. Madej, p. J. Kawa, A. Michalczyk, p. J. Wójcik, p. A. Dziedzic.
Członkowie  Rady jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w sprawie  wniosku do Prezydenta 
Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 
Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  zadań  inwestycyjnych  planowanych  przez  Radę  Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2015 – 2018



ad.5. Interpelacje i zapytania
Pan G.  Rojewski   spytał  czy do  Rady Dzielnicy wpłynęły jakieś  informacje  na  temat  terminu 
przebudowy ul. Kocmyrzowskiej?
p.  J.  Kawa  oraz  p.  Ł.  Sęk  poinformowali  zebranych,  iż  uczestniczyli  w  posiedzeniu  Komisji 
Infrastruktury Rady Miasta Krakowa, na którym to został posuszony temat terminu przebudowy
ul. Kocmyrzowskiej, która najprawdopodobniej ma ruszyć w roku 2017.
Głos w tej sprawie zabrali również: p. L. Zaleński, p. J. Kawa
Pan Aleksander Zdziebko zgłosił problem braku chodnika do wejścia na Cmentarz Grębałów od 
strony ul. Darwina, prosząc o interwencje w tej sprawie. 
Głos zabrali: p. A. Dziedzic, St. Stroński, p. J. Kawa, p. St. Madej poinformował radnego, iż tym 
tematem zajmie się Komisja Budownictwa Rady Dzielnicy XVII
Pan J. Kawa poinformował o remontach tablic informacyjnych na terenie Dzielnicy XVII. Pani
A. Woźniczka, p. L. Zaleński oraz p. A. Dziedzic oraz p. S. Adamczyk poparli zasadność remontu 
tablicy informacyjnej przy pętli tramwajowej Na Wzgórzach 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty
Przedstawiciele  Komisji  podali terminy  posiedzeń  komisji  Rady  Dzielnicy  XVII
w miesiącu wrześniu 2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 08 i 22 .09.2015r.
Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 02 i 16 .09.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki -         21.09.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych -         17.09.2015r
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych

-         23
-         10

.09.2015r.

.09.2015r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
24 września 2015r. na godz. 1800  

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1945 zamknął posiedzenie XI Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Przewodniczący poinformował zebranych o śmierci długoletniego Członka Rady Dzielnicy XVII 
Pana  Franciszka  Nowaka  oraz  o  kolumnie  w  tygodniku  Głos  Nowej  Huty  poświęconej  Panu 
Nowakowi. Następnie Członkowie Rady uczcili minutą ciszy pamięć Pana Franciszka Nowaka

Protokołowała:
Katarzyna Skóra



Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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